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Innholdet i emnet ble gjennomført som tidligere år. Undervisningen foregikk i seminarform 
der det avtales fra gang til gang hvor mye av læreboken som skal gjennomgås. Siden det var 
få studenter, 4, så ble dette en effektiv måte å arbeide på, samtidig som det gir rom for 
fleksibilitet mhp. selve gjennoføringen av seminarene. En utfordring var å få tak i lærebok, 
men dette ble løst. Tilbakemeldingene fra studentene var positive, og alle fikk bestått til 
eksamen.  


